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Eladó Családi ház, 174 m2, 2 000 m2 telek, Zalacsány
85 000 000 Ft ( ~220 116 € )

Zalacsányban csodaszép két szintes családi ház eladó!

Adatlap sorszáma: #696900030

Szobák: 6

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Kiváló

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1999

Kilátás: Panorámás

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozott

Energ. tan.: EE

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Zalacsányban található ez a rész panorámával rendelkező mesés ingatlan

melyet eladásra kínálok. A kellemes környezetben pihenésre vágyó emberek,

illetve befektetők figyelmébe ajánlom ezt a remek stílussal rendelkező,

lebilincselő ingatlant. Természetesen azon gyermekes családoknak is kiváló

választás, akik az iskolai szünetben  gyermekeiknek minél több különleges

természetközeli élményt szeretnének szerezni. Nekem különösen tetszik a

hatalmas nappali, a remek nyitott konyha, a természetes fénytől fűtött

helyiségek felemelő hangulata és a káprázatos, galériás felső nappali által

nyújtott különleges, nyugodt hangulat. Az ingatlan előnye a remek lokáció

mellett, hogy telek mérete kielégítő, így lehetősége nyílik szabadidejében

grillezni, kertészkedni, napozni, jógázni vagy bármihez amihez épp kedve

támad. A ház mögötti, tujákkal körbe kerített részre bátran telepíthet egy óriási

medencét is, és zavartalanul fürdőzhet. Az udvar tavasszal és nyáron egészen

elképesztő látványt nyújt a remek díszítő elemeknek és a virágoknak

köszönhetően, melyek még feljebb emelik ennek a pazar ingatlannak a

hangulatát. Az erkélyről sem szabad megfeledkeznünk, hiszen a reggeli kávé

elfogyasztásának tökéletes helye a napfelkelte kémleléséhez. A bőséges

helykínálatnak köszönhetően egy nagyobb család is kényelmesen elfér. Az alsó

és a felső szinten is van fürdőszoba illetve WC is. A ház fűtéséről gázkazán és

vegyes tüzelésű kazán gondoskodik, valamint klímával is rendelkezik. Minden

nyílás záró hőszigetelt műanyag változatra lett cserélve. A legközelebbi közért

és posta 10 perces séta távolságra van. A hévízi gyógyfürdő mindössze 10

kilométerre található. Horgászoknak kimondottan kedvező a csupán pár száz

méterre fellelhető tó, ahol kellemesen kikapcsolódhatnak. A Golfozás

szerelmeseinek egy kiváló lehetőség kínálkozik mindössze pár kilóméterre

található hatalmas golfpályán. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb

információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy

értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi

segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező

hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki

Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf diese fabelhafte Immobilie mit Panoramablick in

Zalacsány. Für Menschen, die Entspannung in einer angenehmen Umgebung

suchen, oder für Investoren, biete ich diese faszinierende Immobilie mit großem

Stil. Natürlich ist es auch eine ausgezeichnete Wahl für Familien mit Kindern, die

ihren Kindern in den Schulferien möglichst viele besondere Erlebnisse in der

Natur bieten möchten. Besonders gut gefallen mir das große Wohnzimmer, die

tolle offene Küche, die belebende Atmosphäre der lichtdurchfluteten Räume und

das besondere, entspannte Ambiente des schillernden oberen Wohnzimmers mit

seiner Galerie. Zusätzlich zu der großartigen Lage profitiert das Haus von einer

zufriedenstellenden Grundstücksgröße, die Ihnen die Möglichkeit gibt, Ihre

Freizeit mit Grillen, Gartenarbeit, Sonnenbaden, Yoga oder was auch immer Sie

mögen, zu verbringen. Der Bereich hinter dem Haus ist von Kiefern umgeben,

wo Sie einen großen Swimmingpool einrichten und ein entspannendes Bad

nehmen können. Im Frühling und im Sommer ist der Innenhof dank der

prächtigen Dekoration und der Blumen, die die Atmosphäre dieses prächtigen

Anwesens unterstreichen, ein atemberaubender Anblick. Auch der Balkon ist

nicht zu übersehen, denn er ist der perfekte Ort, um den Morgenkaffee zu

genießen und den Sonnenaufgang zu beobachten. Dank des großzügigen

Platzangebots kann auch eine größere Familie bequem untergebracht werden.

Sowohl im oberen als auch im unteren Stockwerk gibt es Bäder und Toiletten.

Das Haus wird mit einer Gastherme und einem Mischbrennstoffkessel beheizt

und verfügt über eine Klimaanlage. Alle Öffnungen wurden durch isolierte

Kunststoffteile ersetzt. Das nächste Lebensmittelgeschäft und die Post sind in 10

Minuten zu Fuß zu erreichen. Der Kurort Hévíz ist nur 10 km entfernt. Für Angler

gibt es einen See, der nur wenige hundert Meter entfernt ist. Golfliebhaber

finden auf dem nur wenige Kilometer entfernten, riesigen Golfplatz eine

hervorragende Gelegenheit. Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere

Informationen und zur Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns

bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an

den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das

für Sie am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this fabulous property with panoramic views in Zalacsány. For

people looking for relaxation in a pleasant environment, or for investors, I offer

this fascinating property with great style. Of course, it is also an excellent choice

for families with children who would like to give their children as many special

experiences close to nature as possible during the school holidays. I particularly

like the huge living room, the great open-plan kitchen, the uplifting atmosphere

of the natural light-filled rooms and the special, relaxed ambience of the

dazzling upper living room with its gallery. In addition to the great location, the

property benefits from a satisfying plot size, giving you the opportunity to spend

your free time barbecuing, gardening, sunbathing, yoga or whatever you fancy.

The area behind the house is surrounded by scots pine trees, where you can

install a large swimming pool and enjoy a relaxing swim. In spring and summer,

the courtyard is a stunning sight thanks to the superb decorations and flowers

that add to the atmosphere of this sumptuous property. The balcony is not to be

overlooked either, as it is the perfect place to enjoy your morning coffee and

watch the sunrise. Ample space means that a larger family can be

accommodated comfortably. There are bathrooms and toilets on both the upper

and lower floors. The house is heated by a gas boiler and a mixed-fuel boiler and

has air conditioning. All openings have been replaced with insulated plastic. The

nearest grocery store and post office are a 10-minute walk away. The spa of

Hévíz is only 10 km away. Fishing enthusiasts can enjoy the lake, which is only a

few hundred metres away. Golf lovers will find an excellent opportunity on the

huge golf course just a few kilometres away. This property is great, right? For

more information and to make an appointment, please call! If you are looking to

buy or sell, please contact the Home Manager! We can help you achieve your

goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our

advisors will select the most suitable one for you from a wide range of banks,

following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


